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De aangesloten verenigingen, sportscholen en andere 
rechtspersonen, buitenleden, ereleden, leden van 
verdienste, leden en plaatsvervangende leden van de 
bondsraad, commissieleden van het district Noord-
Holland, alsmede het bondsbestuur.  

Aan: 

Maandag 14 maart | Aanvang 19.30 uur | Sporthal Beverwijk 

Vertegenwoordiging 
Elke vereniging, sportschool of andere rechtspersoon kan zich doen 
vertegenwoordigen door één of meerdere afgevaardigde(n), afhankelijk van het aantal 
leden per 31 december 2021. Per 150 leden is er één afgevaardigde. Buitenleden 
brengen één stem uit. Van deze afgevaardigden is er één stemgerechtigd met een 
totaal aantal stemmen van het aantal leden per 31 december 2021. 

Mandaat 
De stemgerechtigde moet in het bezit zijn van een mandaat (zie bijlage op de site). 
Zie het uittreksel van het huishoudelijk reglement in het evenementenoverzicht of op 
de website voor de gegevens. De stemgerechtigde dient aangemeld te zijn bij de 
secretaris. 

Presentie 
Men dient zich persoonlijk te melden, het mandaat af te geven en de presentielijst te 
tekenen. Ook de buitenleden dienen de presentielijst te tekenen. 

Agenda District Algemene Ledenvergadering 2022 
 

1. Opening 
 

2. Benoeming notulencommissie en stembureau 
 

3. Mededelingen 
 

4. Vaststellen definitieve agenda 
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Aanwezig op ALV 2021 – 10 mei 2021 
 
Districtsbestuur 
Bert Dollé, voorzitter 
Frank Verharen, secretaris 
Walter Snijders, financiën 
Thijs Neuhaus, breedtesport 
Boy Prevos, wedstrijd- en ledenzaken 
 
 
Leden van verdienste 
Joop Vermeulen 
 
 
Gasten 
Thomas van Gestel, lid bondsbestuur 
Ina Hijman, manager financiën bondsbureau 
 
 
Individuele leden, commissieleden, bondsraadsleden, leden zonder mandaat 
Alfred Maatman  Ivo Jongh Visscher  Paul van Grieken 
Danny Heistek  Jans de Bruin   René Peereboom 
Donna Hendriks  Joop Pauel   Rieka Bakker 
Eveline Beentjes  Marina Pieters  Ton Huijbers 
Hanna Wesseling  Mark Beentjes  Toon Minneboo 
Hans Belder   Martin van Noord  Wilma Raijmakers 
Hans Südmeier  Menno Lesterhuis  Barry Piroli 
Bert Bras   Misja Wester    
 
 
Sportscholen en verenigingen en individuele leden met mandaat 
Oyama, Pieter de Groot 
SV Kodokan Purmerend, Thijs van Bussel 
Judoschool Appels, Steven Appels 
 
 
Bericht van verhindering 
Frits van der Werff 

5. Verslag van de Algemene Ledenvergadering 2021 
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Notulen ALV 2021 

 
De definitieve agenda luidde als volgt: 
 

1. Opening 
2. Benoeming notulencommissie en stembureau 
3. Mededelingen 
4. Vaststellen definitieve agenda 
5. Behandeling van het verslag van de vorige ALV (9 maart 2020) 
6. Verslagen van de leden van de bondsraad 
7. Verslagen van de leden van het districtsbestuur 
8. Verslagen commissies 
9. Verkiezing leden van de bondsraad 
10. Verkiezing leden van het districtsbestuur 
11. Eventuele rondvraag 
12. Vaststellen nieuwe datum ledenvergadering en sluiting 

 
Voorwoord districtsvoorzitter Bert Dollé 
De voorzitter opent de vergadering digitaal via Teams. Er wordt gevraagd om 1 minuut 
stilte wegens het overlijden van Henk Paanen afgelopen augustus. 
 
2020 was in alle opzichten een vervelend jaar, zowel sportief als emotioneel. Niet mogen 
sporten, wel mogen sporten maar dan alleen buiten, binnen sporten voor de sporters 
onder de 18 jaar en dan toch weer naar een lockdown. Het is een jaar om snel te 
vergeten en te kijken naar de hopelijk betere tijden die er hopelijk weer aankomen.  
 
Qua activiteiten kan het jaar 2020 ook zo goed als verloren beschouwd worden. Veel 
activiteiten hebben geen doorgang kunnen vinden in het district en in het land. Dit 
vertaalt zich ook naar het ledenverloop, hetgeen voor de Corona maatregelen al niet zo 
rooskleurig was. Bijzonder in dat kader is dat de landelijke begroting nog steeds 
gebaseerd is op hogere ledenaantallen dan wij in werkelijkheid hebben.  
 
Op districtsniveau speelden en spelen een aantal zaken, waar ik in verband met privacy 
niet verder op in kan en zal gaan. Deze zaken hebben effect op de sfeer en 
samenwerking in het district. Het een en ander is het gevolg van onduidelijke regelgeving 
vanuit onze bond en/of eigen invulling van deze regelgeving. Het districtsbestuur 
betreurt het feit dat deze zaken spelen, maar kan alleen op grond van de huidige 
regelgeving acteren. Het is aan te raden dat het bondsbestuur de reglementen eens goed 
onder de loep neemt en kijkt naar de relevantie en uitvoerbaarheid van sommige 
artikelen. 
 
Verder hebben een viertal DWOC leden aangegeven te stoppen met hun vrijwilligers 
werkzaamheden. Het districtsbestuur heeft vacatures op de site gezet en brieven naar de 
grotere clubs in Noord-Holland gestuurd. Tot op heden heeft dat niet geleid tot nieuwe 
DWOC leden, hetgeen zeker wel nodig is als wij in de toekomst een DK willen 
organiseren in het district. Ik wil u dan ook verzoeken te kijken in uw club of vereniging 
of er wellicht iemand is die de DWOC wil versterken. 
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Op landelijk niveau is het bestuurlijk ook geen fijn jaar geweest. De bondsraad heeft bij 
meerderheid de bondsvoorzitter en portefeuillehouder topsport van het bondsbestuur de 
wacht aangezegd. Na deze bijzondere gebeurtenis bleef een “reactie” niet uit, in nasleep 
van het wegsturen van de bondsbestuurders zijn bij verschillende ledenvergaderingen 
van andere districten een tal van bondsraadsleden weggestemd of weggestuurd met 
moties van wantrouwen. Vervelend detail is dat bij de verschillende ledenvergaderingen 
reglementair zaken niet goed verlopen zijn met als gevolg dat er nu een zaak tegen de 
JBN is aangespannen. Op moment van dit schrijven is nog niet duidelijk wat het verloop 
van deze zaak is 
 
Uit de ontstane puinhoop heeft het bestuur/bondsbureau haar kans schoon gezien om 
een 7 jaar oud rapport naar voren te toveren, een rapport hetgeen al 3x is weggestemd 
door de bondsraad. In dit rapport wordt aanbevolen om de structuur van onze bond 
onder handen te nemen. Ondanks dat het grootste gedeelte van deze operatie in 2021 
zal vallen, wil en kan ik u deze informatie niet onthouden. Er zijn nu (maart 2021) drie 
modellen uitgewerkt door een werkgroep. Noord-Holland was vanaf het begin “vergeten” 
om deel te laten nemen in deze werkgroep, pas in maart 2021 toen de plannen eigenlijk 
al vorm gekregen hadden is er een bondsraadslid vanuit Noord-Holland aangeschoven. 
De snelheid waarmee dit plan er doorheen gedrukt wordt is ongelofelijk maar in bepaalde 
mate ook te verklaren. Ongelofelijk, aangezien de plannen half zijn uitgewerkt en er nog 
vele vragen zijn. Te verklaren omdat de bondsraad, met het wegwerken van een groot 
deel van de “kritische” bondsraadsleden, nu niet meer zo stevig in haar schoenen staat. 
Hiermee zou het zomaar kunnen zijn dat een van de onvolledige modellen gekozen gaat 
worden.  
 
Mocht u geïnteresseerd zijn in de toekomst van de JBN, kunt u de stukken opvragen bij 
onze secretaris. Ten tijde van dit schrijven is medegedeeld dat de werkgroep ook haar 
twijfels heeft over de kwaliteit van het geproduceerde stuk en zal op 19 maart een 
bijzondere bondsraadsvergadering gehouden worden om te proberen meer duidelijkheid 
te verschaffen. In de eerste instantie was deze bijzondere bondsraadsvergadering 
uitgeschreven om de bondsraad te laten kiezen uit een van de drie modellen, maar nu 
met de twijfel uit de werkgroep wordt een ander tijdspad gevolgd. 
 
Het ledenaantal is t.o.v. van het vorige jaar gedaald met 850 leden. Deze daling is al 
meerdere jaren gaande; op deze manier kan niet worden doorgegaan. 
 
Hiermee verklaar in de vergadering voor geopend. 
 
Reacties op voorwoord 

- Erwin Jongh Visscher geeft aan dat hij in een erg laat stadium is aangehaakt bij 
de werkgroep die zich buigt over de nieuwe bestuursmodellen. Hij geeft aan dat 
hij geen invloed heeft gehad op de modellen die daadwerkelijk gekozen zijn. Erwin 
geeft aan dat hij niet achter het stuk staat zoals deze nu gepresenteerd wordt. Hij 
heeft verschillende suggesties geopperd, waarmee verder niets gedaan is. 

- Bert Bras geeft aan dat het ledenaantal dat genoemd werd 47.108 was. Vanuit 
het bondsbureau kwam het getal 43.088 naar voren. Bert Dollé geeft aan dat hij 
de stand van zaken over 2020 heeft genomen en niet van 2021 omdat dit de ALV 
over 2020 betreft. Bert Dollé geeft aan dat er in 2021 een nog grotere daling 
zichtbaar is, zoals Bert Bras aangeeft. 
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Benoeming Notulencommissie en stembureau 
Steven Appels en Pieter de Groot worden voor deze taak benoemd. 
 
Mededelingen + vaststellen agenda 
Huishoudelijke mededeling: woordvoerders kunnen zijn: afgevaardigden, buitenleden, 
ereleden, leden van districtscommissies, leden van verdienste, bondsraadsleden. De 
overige aanwezigen kunnen het woord vragen via de voorzitter. Stemrecht hebben de 
afgevaardigden met een mandaat en geregistreerde buitenleden. Punten voor de 
rondvraag kunnen per mail gestuurd worden aan de secretaris. Daarmee stellen we de 
definitieve agenda vast.  
 
Verslagen van de werkzaamheden commissie, bondsraadleden en bestuur 
De verslagen van de commissies, bondsraadleden en districtsbestuur worden 
doorgenomen. Tussendoor zijn enkele vragen gesteld of opmerkingen gemaakt die 
hieronder uitgewerkt zijn. Het verslag wordt vervolgens vastgesteld. 
 

- Joop Vermeulen stelt een vraag over het licentiebeleid. De heer Vermeulen geeft 
aan dat per 1 januari 2021 de bedoeling was om met het licentiebeleid te starten. 
Het licentiebeleid houdt in dat een leraar een bepaald aantal punten moet hebben 
voordat je een kandidaat op mag geven voor een dangraad. De heer Vermeulen 
vraagt zich af wat de voortgang van dit geheel is. Boy Prevos geeft antwoord dat 
de voortgang op dit moment nul is. De bijscholingscommissie schijnt momenteel 
bezet te zijn door 1 persoon. Niets hiervan is teruggespeeld naar de districten. 
Ook de NGCJ is hier niet bij betrokken geweest. Dit hele verhaal blijkt nog steeds 
te zweven; er is nog geen antwoord op. Ook Thomas van Gestel (bondsbestuur) 
en Ina Hijman (bondsbureau) kunnen hier geen antwoord op geven. Ina geeft aan 
dat zij dit zal meenemen in het overleg en terug zal koppelen aan het 
districtsbestuur. 

- Joop Vermeulen reageert op het stuk over het CMSS (case management system 
sport). Er zou hier een gesprek over plaatsvinden met ook personen vanuit 
NOC*NSF, maar dit heeft niet plaatsgevonden vanwege corona. Dat zou 
vervolgens digitaal plaatsvinden, maar ook dit is niet gebeurd. Er is een brief 
vanuit de directeur NOC*NSF gestuurd naar de reglementscommissie waarin staat 
dat zij alsnog in gesprek willen. Door het vertrek uit de reglementscommissie 
weet de heer Vermeulen momenteel niet hoe het hiermee staat. Het reglement 
hieromtrent is nog niet aangenomen door de bondsraad. Bert Bras vult aan dat 
het heel belangrijk is dat dit goed geregeld wordt. Dit zal op de aankomende 
bondsraadsvergadering wederom ter sprake komen. 

- Bert Dollé benadrukt dat we naarstig op zoek zijn naar nieuwe leden voor de 
DWOC. We hebben een wezenlijk probleem als daar geen nieuwe vrijwilligers voor 
komen. Hanna Wesseling vult aan dat de DWOC niet per direct zal stoppen, maar 
voorlopig aanblijft totdat er nieuwe leden zijn gevonden. Zij zijn bereid om nieuwe 
vrijwilligers in te werken en te begeleiden. 

- Bert Bras geeft naar aanleiding van het verslag van Boy Prevos aan dat er een 
trend wordt opgemerkt waarbij toernooien steeds minder bezocht worden door 
sporters. Het afgelopen seizoen waren er nauwelijks tot geen wedstrijden. Bert 
Bras vraagt aan Boy Prevos hoe hij deze ontwikkeling ziet. Boy geeft aan dat er 
de afgelopen jaren een grote daling aan leden binnen de gehele bond is. Dit 
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vertaalt zich ook naar de activiteiten die wij organiseren. Echter, het aantal 
deelnemers aan ontwikkelingstoernooien is goed te noemen. Zo ook bij de 
districtskampioenschappen. Het gaat vooral om de toernooien die door 
particuliere organisaties georganiseerd worden; daar is de afname het grootst. 
Meerdere toernooien zijn inmiddels gestopt. 
 

Verkiezing (plaatsvervangende) bondsraadleden 
Aftredend en niet herkiesbaar is Bert Bras. Omdat zijn termijn erop zit is Bert gedwongen 
zijn taken voor de bondsraad neer te leggen. Bert wordt bedankt voor zijn jarenlange 
inzet voor de bondsraad. Paul van Grieken volgt hem op als voorzitter. Hierdoor is een 
vacante plek leden- en wedstrijdzaken ontstaan. Ivo Jongh Visscher wordt voor deze 
functie gekozen. Rob Verboom heeft zich teruggetrokken als plaatsvervangend 
bondsraadslid leden- en wedstrijdzaken. René Krijnen vult deze plek. 
 
Verkiezing leden van het districtsbestuur 
Walter Snijders (financiën) is aftredend en herkiesbaar. Walter Snijders wordt herkozen 
voor deze functie. 
 
Rondvraag 

- Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 
Nieuwe datum ALV 2020 
Vaststelling nieuwe datum ALV: 14 maart 2022. Daarmee wordt de vergadering 
gesloten. 
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Samenstelling bondsraad 

Portefeuille Bondsraadslid Plaatsvervangend lid 
Voorzitter P.G.M. van Grieken R. van der Geest 

Breedtesport E. Jongh Visscher J. Pauel 
Financiën J.H. Südmeier A.A.A. Maatman 

Leden- en wedstrijdzaken I. Jongh Visscher R.M. Krijnen 
Topsport M. Lesterhuis H. Mol 

 
Verslag Paul van Grieken (voorzitter)  
 
Vorig jaar heb ik de portefeuille leden- & wedstrijdzaken verruilt met die van voorzitter 
en mijn eerste jaar als voorzitter van de Bondsraad Noord-Holland mag enerverend 
genoemd worden. 
 
Volop in de Corona-perikelen met de Bestuurlijke Vernieuwing en een balansverschuiving 
in de Bondsraad, waarbij het ontbreken van fysieke bijeenkomsten zijn uitwerking helaas 
niet misten. 
 
Desondanks heeft de Bondsraad van Noord-Holland zijn uiterste best gedaan om de 
belangen van het district te behartigen, zonder daarbij uiteraard districts-overstijgende 
belangen uit het oog te verliezen. 
 
2021- februari 2022 en de belangrijkste ontwikkelingen van dit moment: 
 
Bestuurlijke vernieuwing 
 
Op de Buitengewone Bondsraadsvergadering van 9 oktober 2021 stond de keuze van een 
model op de agenda. 
Waarbij Noord-Holland een eigen Model 5 heeft ontworpen en ingebracht. Dit model heeft 
in onze digitale districts-ledenraadpleging hieromtrent een duidelijke ondersteuning 
gekregen. 
 
Voor wat betreft het democratisch gehalte van deze raadpleging, staan wij als district op 
eenzame hoogte. Dat is goed te weten, maar zegt helaas direct ook iets over de mate 
van ledenraadpleging in vele van de andere districten. 
 
Zonder alle details en gebeurtenissen van deze vergadering te melden, zijn we als 
bondsraadsvoorzitters uiteindelijk uitgekomen op een gezamenlijk ingediende, en 
unaniem aangenomen, motie t.b.v. een nader uit te werken Model X, die uit de beste mix 
van de ingediende modellen dient te bestaan. Dit Model X wordt vormgegeven door een 
aldaar ingestelde werkgroep van voorzitters van de Bondsraad. 
 
Als voorzitter nam ik in 2021 daarom ook deel aan deze werkgroep bestuurlijke 
vernieuwing. Onze inbreng met het Model 5, is en wordt in deze werkgroep als leidraad 
voor de inbreng van Noord-Holland gehanteerd. Waarbij uiteraard een breed gedragen 
eindproduct het uitgangspunt is. 

6. Verslagen over 2021 van de bondsraadsleden 
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● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● ● 
● 
 
 
 
 
 
 

 
Ter verduidelijking is de laatste tussenrapportage als bijlage aan de vergaderstukken 
toegevoegd. 
 
Meest recent: de ontwikkelingen hierin hebben zich uitgebreid naar een werkgroep die 
tevens de gehele uitvoeringsorganisatie (Bondsbureau, districten en commissies) onder 
de loep gaat nemen. Een belangrijk deel van het ingebrachte model van Noord-Holland. 
Want een nieuwe structuur zonder dit deel van onze organisatie te betrekken is m.i. 
onvolledig. 
Ik kan u daarbij berichten, dat o.a. mijn veelgeprezen voorganger Bert Bras bereid is 
gevonden om zich kandidaat te stellen voor deze werkgroep. 
 
Administratiekosten clubs 
 
Op de najaarsvergadering is, als onderdeel van de begroting, de verhoging van de 
administratiekosten aan de Bondsraad voorgelegd. Niet als apart besluitstuk, want 
anders dan bij een contributieverhoging, behoeft dit reglementair geen instemming van 
de Bondsraad. Verschillende Bondsraadsleden uit ons district hebben hier op- en 
aanmerkingen over gemaakt, met als kritiekpunten o.a. de timing (corona etc.), de 
oneigenlijke toepassing (marketing/ledenwerving) en de noodzaak (de JBN heeft genoeg 
buffer om dit uit eigen middelen te bekostigen). De overgrote meerderheid heeft helaas 
ingestemd met deze begroting en dus met deze verhoging. 
 
Voor wat betreft dit jaar, kunt u rekenen op de voortdurende inzet van uw Bondsraad en 
spreek ik de wens uit dat zo spoedig mogelijk wedstrijden en fysieke bijeenkomsten weer 
zonder beperkingen plaats kunnen vinden. 
 
Verslag Hans Südmeier (financiën) 
 
Mijn werk als bondsraadslid financiën en ledenadministratie bestond uit, naast de 
belangrijke zaken zoals weergegeven in het verslag van de voorzitter, de controle van de 
financiën en de stand van zaken bij de ledenadministratie van de JBN.  
 
Ik ben bij alle voorbesprekingen, tripartiete overleggen financiën - ledenadministratie 
en de bondsraadsvergaderingen zowel fysiek als achter de computer aanwezig geweest.   
 
Het financieel beheer van de JBN over 2020 is geheel uitgevoerd volgens de begroting. 
Echter met een overschot van € 247.610 dit komt mede door de toegekende NOW1 en 
NOW 2 loonkostensubsidie. 
De bestemmingsreserve voor 2021 is hierdoor gekomen op  € 293.245 
Het eigen vermogen van de JBN is € 1.042.575 gelijk aan 2019. 
Het aantal leden per 31-12-2020 was 33.335   
  
Het financiële plaatje over 2021 ziet er, ondanks de coronacrisis, naar verwachting goed 
uit.  
De begroting is aangepast en de JBN doet mee met alle NOW-subsidies van de overheid. 
 
De voorlopige begroting voor 2022, die in de najaarsvergadering gepresenteerd is, zal 
nog worden aangepast door veranderingen in de subsidiestroom, het resultaat van 2021, 
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het ledental en de districtsuitgaven. De definitieve begroting zal in de 
voorjaarsvergadering van 2022 worden aangeboden. 
 
De contributie van de JBN voor 2022 zal volgens de inflatiecorrectie worden verhoogd. 
 
De JBN probeert met allerlei acties het leden tal te verhogen. Een extra zware opgave in 
deze coronatijd. Daarom een oproep aan alle verenigen en sportscholen om haar leden 
op te geven. Anders zal er, de komende jaren, fors in de uitgaven gesneden moeten 
worden. Het gevolg zal zijn dat er activiteiten geheel of gedeeltelijk zullen vervallen.  

Verslag Menno Lesterhuis (topsport) 
 
Afgelopen jaar hebben alle perikelen binnen de JBN mij minder energie gebracht dan 
gebruikelijk. Dit gevoel werd versterkt door alle negatieve gevolgen van Corona voor de 
wedstrijdsport. Het vergaderen met mensen die je (nog) niet zo goed kent via de 
computer levert ook geen positieve bijdrage aan het samen opereren als bondsraad. 

Ik heb met uitzondering van één tripartiet overleg (ben daar vervangen door Paul van 
Grieken)) deelgenomen aan alle JBN vergaderingen. 

De JBN denkt momenteel na over een andere bestuurlijke opzet. Eén van de heersende 
ideeën is dat (plat gezegd) de bondsraad qua ledenaantal sterk moet worden 
teruggebracht. Persoonlijk heb ik daar wat bedenkingen bij. Een kleine bondsraad 
betekent een veel zwaardere belasting van de resterende bondsraadleden. De vraag is of 
er voldoende gekwalificeerde mensen te vinden zijn die zo een functie nog ambiëren. 
Overal binnen het verenigings-landschap ervaren we dat het werven van vrijwilligers 
steeds lastiger wordt. 

Het actief meewerken aan een nieuwe structuur waarbij je je eigen functie mogelijk 
ophoudt te bestaan, heeft overigens iets ambivalents.   

Voor het komend jaar wens ik ons allen een goed budo wedstrijdjaar toe waarbij de 
kennis en krachten binnen de JBN zoveel mogelijk worden ingezet om eendrachtig de 
weg weer naar boven in te zetten. Ik zal daarbij ook weer proberen om mijn beste 
beentje voor te zetten.   

Verslag Erwin Jongh Visscher (breedtesport) 
 
2021 was het laatste jaar dat ik als bondsraadslid Breedtesport ons district, Noord-Holland, 
heb kunnen vertegenwoordigen bij de verschillende bijeenkomsten van de JBN. Hoewel de 
meeste digitaal waren, heb ik gelukkig ook nog een aantal fysieke bijeenkomsten mogen 
bijwonen in mijn laatste jaar. Hoewel digitale (Teams)meetings zijn voordelen hebben zijn 
er ook veel nadelen aan, zoals een kritisch noot opwerpen.  
 
Notulen Commissie 
Mijn laatste activiteit die ik als bondsraadslid uitvoer is als lid van notulen commissie van 
de laatste (digitale) bondsraadvergadering op 29 november 2021. Hoewel lid van de 
notulencommissie veel werk is, heb ik deze taak de afgelopen jaren toch 12 keer 
opgenomen om 2 redenen alle leden heb recht op goede notulen, waarin duidelijk de 
besluiten en acties staan vermeld. 
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Bijeenkomsten 
Ik heb als bondsraadslid Breedtesport Noord-Holland vertegenwoordigt bij onderstaande 
overleggen op Nationaal en Districtsniveau:  

10-05-2021 / DALV online  
01-06-2021 / Tripartiete overleg Breedtesport online 
21-06-2021 / Intern vooroverleg Bondsraad NH te Beverwijk 
28-06-2021 / Bondsraadvergadering online 
04-10-2021 / Intern vooroverleg Bondsraad NH te Beverwijk 
09-10-2021 / Bondsraadvergadering te Nieuwegein, onderwerp bestuurlijke 
vernieuwing 
22-11-2021 / Intern vooroverleg Bondsraad NH online 
28-11-2021 / Bezoek Dan-training jiujitsu te Alkmaar 
29-11-2021 / Bondsraadvergadering online 

 
Tripartite Overleggen 
Dit voorjaar heb ik het tripartite Breedtesport overleg bijgewoond, echter de 
portefeuillehouder van het bondsbestuur was weer niet aanwezig bij dit overleg. Ook veel 
van mijn collega’s bondsraadsleden waren niet aanwezig. Buiten mij was alleen van Zuid-
Nederland het bondsraadslid aanwezig. De overige aanwezigen waren leden van de 
Nationale Commissie en een paar districtsbestuurders.  
Zoals ook de afgelopen 3PO’s breedtesport waren het een aaneenschakeling van 
monologen.  
Benny van den Broek die vertelde over alle nevenactiviteiten die de JBN had 
ondernomen, zoals “zeker bewegen” en gamification van het judo.  
En de rest van de tijd werd ingevuld door alle Nationale Commissies die vertelde wat zij 
het afgelopen (half) jaar hebben gedaan. 
Het tripartite overleg van het najaar heb ik dan ook overgeslagen, omdat de 
portefeuillehouder van het bondsbestuur een dag eerder was opgestapt. Later bleek dat 
geen bondsraadslid aanwezig was bij dat 3PO. 
 
Bestuurlijke vernieuwing 
Tevens heb ik nog een aantal digitale vergaderingen van de werkgroep “bestuurlijke 
vernieuwing” mogen bijwonen, omdat ik tijdens de laatste vergadering van de bondsraad 
van 2020 de kritische noot opgooide dat de samenstelling van de werkgroep twijfelachtig 
was, dat niet alle districten vertegenwoordigd waren in de werkgroep zoals Noord-Holland 
en Zuid-Holland. Ik kreeg 29 maart de uitnodiging om voor de eerste keer aan te sluiten 
bij vergadering van 30 maart. Tijdens deze vergadering bleek al dat ik weinig ideeën kon 
inbrengen daar het stuk “bestuurlijke vernieuwing” zo goed al af was. Toch ook hier heb 
ik hier en daar een bijdrage kunnen leveren aan het geheel. 
 
Afscheid 
Ik ben vereerd dat ik dit district (jullie) de afgelopen jaren heb mogen vertegenwoordigen 
als bondsraadslid. Mijn termijnen zitten erop, dus ik neem afscheid als bondsraadslid. 
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Verslag Ivo Jongh Visscher (leden- en wedstrijdzaken)  
 
Het eerste jaar als bondsraadslid Leden & Wedstrijdzaken in ons district, Noord-Holland, 
is een apart jaar geweest. Vanaf eind mei/begin juni ben ik aangetreden, en slecht één 
fysieke meeting bijgewoond - een buitengewone vergadering van de JBN. De rest van 
alle meetings zijn online geweest via Teams. Een apart jaar ook omdat in basis het aantal 
aangesloten leden is gedaald en er vrijwel geen wedstrijden zijn geweest. Daarnaast ben 
ik nog zoekende wat er nu daadwerkelijk van mij verwacht wordt buiten het bijwonen 
van vergaderingen en mijn inzicht geven op zaken. Hopelijk komt hier in 2022 
verandering in. 
 
Overleggen 
Ik heb meerdere 3PO-en bijgewoond waarbij ik niet de enige nieuwe persoon was. Deze 
overleggen gingen vaak over goedkeuring voorgaande notulen en een aantal lopende 
zaken, waarbij voor het segment Leden & Wedstrijdzaken niet veel te vertellen viel 
vanwege de gehele coronacrisis en het veelal niet mogen sporten. Dit heeft een 
behoorlijke wissel getrokken op het aantal leden en vandaar ook dat men met diverse 
campagnes aan het eind van het jaar getracht heeft nieuwe leden te winnen. Er is ook 
veel gesproken over het nieuwe puntensysteem voor judoka’s dat men wil gaan invoeren 
(voor wedstrijden), maar dit systeem blijkt nog niet helemaal up & running te zijn omdat 
nog niet alles naar behoren werkt. Daarnaast is het de vraag of de clubs hiervoor moeten 
gaan betalen om dit te kunnen gebruiken voor hun toernooien? In de huidige vorm is dat 
wel de bedoeling... Hier is nog discussie over en moet eerst uitgekristalliseerd zijn 
voordat het überhaupt ingevoerd kan worden. 
 
De langste en meest uitgebreide vergaderingen gingen dit jaar over “bestuurlijke 
vernieuwing”. Een beladen onderwerp als je hier zo in één keer inrolt. Wat mij opvalt is 
dat de districten veelal hetzelfde willen, maar dit op andere wijze uiten. Dit zorgt ervoor 
dat de discussie niet helder en zuiver wordt gevoerd waardoor vergaderingen ellenlang 
duren – te lang naar mijn mening. Iedereen heeft het recht om te spreken en met meer 
dan 40 man in een Teamsmeeting loopt dit wel eens uit de hand waardoor een hele 
vergadering door 1 onderwerp wordt beheerst en er geen ruimte is voor andere 
belangrijke zaken. Kortom een enerverend jaar en ik hoop dat 2022 een constructief jaar 
wordt waarin we weer perspectief kunnen bieden aan de leden. 
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Samenstelling districtsbestuur 
R.M. Dollé  Voorzitter 
F. Verharen  Secretaris 
W.P. Snijders  Portefeuillehouder financiën 
B. Prevos  Pfh. evenementen, technische zaken en breedtesport judo  
T.B. Neuhaus  Pfh. evenementen, technische zaken en breedtesport jiujitsu/aikido 

Verslag Bert Dollé (voorzitter) 
 
Algemeen 
Het district Noord-Holland is op volle sterkte, districtsbestuur en bondsraad zijn volledig 
bezet. In het districtsbestuur en sommige commissies zien wij ook een verjonging 
optreden, hetgeen in mijn ogen een prima ontwikkeling is en een breuk met de landelijke 
trend.  
 
Vergadermomenten 2021 
In het afgelopen jaar heb ik deelgenomen aan verschillende overleggen, te weten 
bondsraad vooroverleggen, districtsbestuur vergaderingen, vergaderingen met de 
verschillende districtscommissies en voorzittersoverleg, veelal zijn deze overleggen 
digitaal gevoerd in het kader van de Corona maatregelen. Tijdens deze overleggen is er 
een breed scala aan onderwerpen besproken. Afgelopen jaar heb ik waar mogelijk 
verschillende evenementen bijgewoond. Men kan dan o.a. denken aan danexamens judo, 
dantraining jiujitsu, DK’s judo, en ontwikkelingstoernooien.  
 
Ontwikkelingen Bond 
 
Ledenwerving/bondsbureau 
Dat het niet goed gaat met het ledenaantal van onze bond moge duidelijk zijn. We 
hadden als bond ooit 60.000 leden (hetgeen niet helemaal klopt, aangezien toentertijd de 
ledenadministratie niet helemaal op orde was en er sprake van dubbeltellingen was) en 
wij zitten nu ongeveer rond de 30.000 leden. Het blijft mij verbazen dat het aantal fte’s 
in het bondsbureau wel de weg omhoog blijft vinden. Men doet daar ongetwijfeld vast 
goed werk, maar dit neemt mijn verbazing niet weg aangezien het ledenaantal alleen 
maar daalt en de medewerkers op het bondsbureau wel betaald moeten worden.  
De algemeen directeur is voor de tweede keer in korte tijd thuisgebleven en niet op het 
werk te vinden. Vanuit het bondsbestuur hebben wij doorgekregen dat het ging om 
“vermoeidheidsklachten” en hij voor onbepaalde tijd niet inzetbaar was. 
 
Nieuwe technisch directeur 
In 2021 is een nieuwe technisch directeur aangesteld, een oud beachvolleybalcoach in 
dienst van NOC*NSF. De grote vraag die meteen bij mij opborrelt is waarom Theo Meijer, 
die de voorkeurskandidaat van het headhuntingsbureau was, niet deze functie heeft 
gekregen. Uiteraard is de budowereld een kleine en kwam er al snel allerlei informatie 
boven tafel die de twijfels alleen maar sterker maakten. Volgens het bondsbestuur is 
vernomen dat alles via de reguliere procedure is verlopen en dat deze onrust niet 
bijdroeg aan de goede topsportcultuur. Uiteraard is onrust nooit goed, dat had wellicht 
voorkomen kunnen worden met meer transparante communicatie gedurende het proces. 

7. Verslagen over 2021 van de bestuursleden 
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Bondsbestuur 
Met het vertrek van de voormalig voorzitter en portefeuillehouder topsport en de komst 
van de nieuwe voorzitter, heeft het bondsbestuur wat mij betreft een stap in de goede 
richting gezet. De nieuwe voorzitter is in ieder geval benaderbaar, hetgeen over de 
voorgaande niet gezegd kan worden. Ik heb dan ook al redelijk wat gesprekken 
(mondeling en middels mail) achter de rug met de voorzitter, de meeste positief en 
constructief en een paar moeten wellicht nog een vervolg krijgen. 
 
Een goede lezer ziet dat ik niet verder de nieuwe portefeuillehouder topsport benoem en 
dat is bewust, aangezien ik na zijn benoeming als districtsbestuurder niets van hem heb 
vernomen en dat is op zich wel bijzonder te noemen aangezien hij uit Noord-Holland 
komt. Het is geen garantie gebleken voor communicatie richting districtsbestuur, wat dat 
betreft is er geen verschil te merken met zijn voorganger en moeten wij afwachten wat 
de toekomst brengt.  
 
Slotwoord 
Ik wil afsluiten met mijn medebestuurders en de commissieleden te bedanken voor de 
prettige samenwerking, met name Boy voor zijn jarenlange inzet in het district en 
districtsbestuur. Hopelijk wordt 2022 een jaar waarin alle activiteiten weer opgestart 
mogen worden en wij onze mooie sporten weer kunnen beoefenen. 
 
Verslag Frank Verharen (secretaris) 
 
In 2021 hebben we veel geïnvesteerd om zoveel mogelijk evenementen door te laten 
gaan. Helaas gooide de soms weer strenger wordende maatregelen roet in het eten en 
moesten we vaker evenementen annuleren dan gehoopt. Gelukkig konden een aantal 
evenementen en trainingen doorgaan voor zowel de jeugd, junioren en senioren. 
 
De werving naar nieuwe leden voor de DWOC heeft uiteindelijk tot succes geleid. We 
hebben een aantal enthousiaste ouders kunnen vinden die ons willen ondersteunen om 
zodoende al onze DK’s te kunnen laten draaien. Doordat meerdere evenementen de 
afgelopen maanden niet door zijn gegaan, konden we hen nog niet optimaal inwerken. 
Gelukkig hebben zij hun enthousiasme niet verloren en zie ik de samenwerking positief 
tegemoet. 
 
Het afgelopen jaar hebben we ook nagedacht over het breder inzetten van het 
wedstrijdsysteem van toernooi.nl. Op deze manier kunnen we DK’s effectiever draaien 
omdat de scores digitaal aan de mat worden bijgehouden. De wil is er wel van onze kant, 
maar de kennis vanuit de JBN ontbreekt waardoor we de zaken zelf uit moeten zoeken. 
We zijn al aardig op weg en hopen dit aankomend seizoen te kunnen draaien als pilot. 
 
Na deze ALV zal onze portefeuillehouder judo, Boy, afscheid nemen van het 
districtsbestuur. We verliezen hiermee iemand die veel kennis en humor bezit. Ik wil Boy 
bedanken voor zijn jarenlange inzet voor het bestuur en ik zal zijn wijze woorden en 
geschiedenisverhalen gaan missen!  
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Verslag Walter Snijders (financiën)  
 
2021 was financieel gezien voor het district een rustig jaar. Het grootste gedeelte van 
het jaar lag alles stil. Een kort periode net voor de zomervakantie tot medio oktober 
2021 konden we de mat weer op. Daarna lag alles weer stil, trainen kon nog wel maar 
alle evenementen konden geen doorgang vinden.  
 
De rekeningen die werden verstuurd zijn bijna altijd op tijd betaald. Wij als bestuur 
hebben geen signaal ontvangen dat dit niet het geval zou zijn. Er zijn een aantal gevallen 
geweest met vertraging. Dit kwam door veranderingen van gegevens (banknummers). 
Zijn er veranderingen in gegevens geef deze a.u.b. aan ons door.  
 
Zoals u wel heeft gelezen dan wel gehoord daalt het leden aantal nog steeds binnen de 
JBN. Dit kan in de toekomst gevolgen hebben voor het districtsbudget. Op dit moment 
zijn er nog geen concrete aanwijzingen; het districtsbestuur houdt hierin een vinger aan 
de pols. Het budget wat voor 2022 is toegezegd is gelijk aan die van 2021. Het spreekt 
voor zich dat als er in 2022 financiële veranderingen zijn we dit met elkaar bespreken. 
 
 
Verslag Boy Prevos (leden- en wedstrijdzaken)  
 
Voor mij is dit het laatste verslag dat ik voor u mag maken. In 2006 ben ik toegetreden 
tot dit bestuur. Ik heb dus vier cyclusje en een beetje mogen vol maken. Hoewel ik alle 
jaren met veel plezier en naar eer en geweten deze functies heb vervuld, realiseer ik mij 
dat je het nooit goed is in de ogen van eenieder. Dat geeft niet. Ikzelf kijk met veel plezier 
terug op deze periode. Heb met leuke mensen (vrijwilligers) mogen werken maar ook met 
mensen die alleen maar hun eigen belang nastreven. Was geen probleem. Mijn portefeuille 
is/was breed. Maar in dit team (lees bestuur) werd niet alles aan één persoon opgehangen. 
Een probleem werd door het gehele bestuur zo breed mogelijk geanalyseerd en oplossingen 
bedacht in het belang van ons district.  
 
Ik heb deze samenwerken als zeer prettig ervaren. Maar er is een tijd van komen en er is 
een tijd van gaan. Op dat punt ben ik dus nu aangekomen. Geen nood voor het district 
want eenieder is vervangbaar en ik heb begrepen dat de jongere generatie al haar hand 
heeft opgestoken om mijn plaatsje in te vullen. Zo hoort het ook te zijn.  Ik wens mijn 
opvolger dan ook veel wijsheid en succes toe. Volg vooral je eigen lijn en niet wat er van 
de zijlijn wordt gewenst. 
  
Wat mij grote zorgen baart is dat het ledenaantal al jaren over de hele breedte nog steeds 
terugloopt binnen onze JBN. Dat dit gegeven links en rechts pijn begint te doen wordt niet 
alleen nationaal ervaren. Dit is is o.a. ook zichtbaar met b.v. het aantal deelnemend 
teams in WFJC, zowel bij de jeugd als bij de senioren. Ik schreef al eerder dat er vanuit 
de JBN allerlei actie zijn opgestart met onder andere “Club Centraal” t/m “veilig vallen voor 
ouderen”. Een veteranencommissie is landelijk goed actief bezig enz. Of dit echt resultaat 
heeft op ons ledenbestand moeten we afwachten. 
  
Grote vraag is altijd "wat doet de bond dan voor onze judoka's?" Als ik dan voor een 
antwoord naar ons district kijk dan zie ik voor de jeugd in drie afdelingen driemaal per jaar 
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een ontwikkelingstoernooi voor A en B pupillen. Gemiddeld nemen per ronde 450 - 500 
judoka's hier aan deel. Voor deze leeftijden zijn afdelingskampioenschappen met een 
vervolg in het district. Gemiddeld zo'n 250 deelnemers. We hebben een Jeugdcompetitie 
in ons district waar ook nog op dit moment zo'n 22 teams aan 
deelnemen. Particulier worden er met medewerking van het district diverse toernooien 
georganiseerd. Activiteiten te over zou je zeggen. Daar staat tegenover dat er grotere 
toernooien in ons district zijn gestopt door de te weinig deelnemers? (MSV Zeemacht  -
HABC DunHong -BC Julianadorp  -Omring toernooi) Op het Bloembollen toernooi zijn de 
leeftijden voor A en B pupillen geschrapt. Te weinig inschrijvingen in deze categorie. Het 
zou de moeite lonen om hier de oorzaak van te vinden. Een mooie taak in de toekomst 
voor ons DB! 
  
Zijn er dan geen nieuwe ideeën naar voren gebracht.  Beperkt!  Ideeën hoe de leraar van 
tegenwoordig les zou moeten/kunnen geven. Een ander vorm van randori voor onze jeugd. 
Enz.  Maar als ik de cijfers bekijk dan is het grote verloop vanaf de 16-23 jarige.  Kijk 
naar de deelnemersaantallen bij -23 jarige zowel in het district als op de toernooien. Ik 
citeer me zelf uit een verslag van enkel jaren geleden:  
In het verleden was het regel dat de districtskampioen en de nr 2 zich rechtstreeks plaatste 
voor een NK. Een geweldige drive, ook voor de middelmatige judoka, om een poging te 
doen naar deze titel. Na verschillende pogingen een ander systeem hiervoor te bedenken 
moeten we constateren dat een districtskampioenschap voor velen van onze jeugd (ouder 
dan de -15) niet meer aantrekkelijk schijnt te zijn. Voor het DK -21 -23 was zo weinig 
belangstelling dat het niet rendabel was dit te organiseren in ons district. Ik vind dit een 
slecht signaal en baard mij zorgen. 
  
Met de huidige formules gaat de JBN (in mijn optiek) helemaal voorbij aan de promotie die 
het judo in de regio maakt. Als “clubjudoka's'” zich een keer via een DK plaatsten voor een 
NK geeft dat goede promotie. Deze promotie is zowel lokaal als in de regio bijna niet meer 
aanwezig. En het is nu net deze promotie die we op alle fronten hard nodig hebben.  Mijn 
persoonlijke mening is dat onze JBN hier eens heel hard over mag gaan nadenken. Als ik 
naar het promotiebeleid van onze Kickboksers en MMA vechters kijk dan bekruip mij enige 
jaloerse. Er worden vaker degenererende opmerking gemaakt richting deze sporten. Maar 
hun promotie werk uitmuntend (Rico Verhoeven). De sportscholen lopen vol! Mijn oproep 
is dan ook aan alle bestuurders binnen onze JBN "denk hard na over hoe en wat je onze 
sport beter kan promoten" 
  
Mijn verslag over onze activiteiten over het jaar 2021 wil ik beknopt houden. Het jaar kan 
weer worden gegeven als het jaar van de uitvallen. Oorzaak corona. Bijna alle activiteiten 
hebben we moeten cancelen i.v.m. dit virus.  Erger nog, veel scholen en verenigingen 
hebben hun ledenaantal met 25-40% zien wegzakken. Het is bijna voorspelbaar dat dit 
zich ook gaat vertalen naar deelname aan onze activiteiten.  Erg triest allemaal maar wel 
een feit.  
  
Ik wil dan ook afsluiten met u allen te bedanken voor het vertrouwen dat u mij deze jaren 
gaf. Een bijzonder woord van dank naar Bert, Frank, Walter en Thijs voor jullie vriendschap. 
Het was top met jullie. Het gaat jullie goed. 
  
Alles heeft een begin en een eind, houd dat in gedachten en het zal u goed gaan! 
  
Ik wens u veel wijsheid en een vruchtbare ALV toe. 
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Verslag Thijs Neuhaus (Breedtesport) 
 

Het districtsbestuur 
Wederom een jaar als Portefeuillehouder: Evenementen, Breedtesport en Technische 
zaken Jiujitsu en Aikido. Nog steeds beoefenen ik deze functie met veel plezier, helaas 
heeft de Covid-19 pandemie er wederom voor gezorgd dat er dit jaar weinig ontwikkeling 
heeft kunnen plaatsvinden. Ik blijf hart dragen voor deze sporten en nog steeds blijft  het 
doel om in Noord-Holland te groeien en te verbeteren.  
 
Clubscheidsrechters en vaantjescompetitie 
De Vaantjescompetitie heeft dit jaar niet volop kunnen draaien. Ik sta nog steeds vol 
achter dit geweldige initiatief. Onze jonge (on)ervaren jeugd een plek kunnen geven om 
zich op een rustige en vriendschappelijke manier te ontwikkelen in de wedstrijdsport is 
en blijft het doel. Er is weer een start gemaakt om een nieuwe groep clubscheidsrechters 
te creëren, dit zal steeds meer gestalte gaan krijgen. 
 
Dangradencommissie  
Ook voor de dangradencommissie was het een jaar van weinig fysieke activiteiten. Er 
waren minder dan-trainingen en geen dan-examens. Wel is er ontwikkeling op het gebied 
van de Dan graad-exameneisen, de invulling van de dan-trainingen en de 
beoordelingscriteria. Dank voor de dangradencommissie om dit te ontwikkelen.  
 
Slotwoord 
Ik wil graag afsluiten met dat ik ondanks wederom een jaar die ander loopt dat wij 
zouden willen. Wederom heb ik het naar mijn zin als bestuurslid, mede door de 
fantastische bestuursleden waarmee ik mag werken. Hopelijk kunnen wij nu de 
beperkingen van de Covid-19 die wij ondervonden achter ons laten en ons snel weer 
richten op ontwikkeling! 
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District Aikido Commissie (DAC) 

Samenstelling commissie 
Martin van Noord Voorzitter 
Danny Heistek Lid 
Dennis Rip  Lid 
 
Het verslag van de DAC voor het jaar 2021 is helaas weer zeer kort. 
 
Ofschoon er in overleg met het District Zuid-Holland een aantal activiteiten zouden 
worden georganiseerd hebben deze door de ontwikkelingen rond het COVID19-virus geen 
doorgang gevonden. Hiermee gehoor gevend aan de richtlijnen vanuit de overheid, 
NOC*NSF en JBN. 
 
Voor de toekomst: 
Door de onduidelijkheid in verband met de ontwikkelingen van het COVID19-virus zal de 
DAC een afwachtende houding aannemen ten aanzien van het organiseren van Aikido-
stages. Wellicht zullen er later dit jaar weer mogelijkheden bestaan om dit wel weer te 
kunnen doen. In welke vorm is nu nog niet bekend. 
  

8. Verslagen over 2021 van de commissies 
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District Graden Commissie Judo (DGCJ) 

Samenstelling commissie 
Voorzitter: Ruud van Zwieten 
Secretaris: Eveline Beentjes 
Technische zaken: Roeland Scholsberg 
Ambtelijk secretaris:  Mirjam de Rot 

 
Zoals voor iedereen een wederom een raar jaar. Trainingen die op het laatste moment 
afgezegd moeten worden en voorbereidingstijd voor examens zijn door de corona tijd erg 
kort. Wel kijken wij constant naar wat er wel kan en mogelijk is en proberen daarop te 
reageren. 
 
De dantrainingen zijn ook dit jaar redelijk goed bezocht en ook de laatste licentietraining 
was drukker dan anders. Iets waar we toch wel erg blij mee zijn. Het geeft aan dat de 
betrokkenheid van onze examinatoren nog steeds erg hoog is. 
We hebben in samenwerking met de DKCJ een training georganiseerd die enorm goed 
bezocht is. Met ruim 40 judoka was deze training zeker voor herhaling vatbaar. 
 
Wel staan wij als commissie voor een uitdaging. Het nieuwe dan-examen regelement 
voor 1e t/m 3e dan gaat vanaf september 2022 in. Kandidaten mogen nu al examen doen 
volgens deze nieuwe regels. Het informeren en begeleiden van de examinatoren zal een 
pittige taak worden. 
 
Doelstelling voor 2022 is zoals hierboven vermeld en wij gaan duimen dat alles open 
blijft voor de judoka die graag hun volgende dangraad willen halen. 

District Kata Commissie Judo (DKCJ) 

Samenstelling commissie 
Donna Hendriks Voorzitter 
René Peereboom Secretaris en organisatie 
Peter Puntman PR en communicatie 
Helen Nuijens  Notulist 
 
Helaas heeft Angelo Kinket zijn werkzaamheden als penningmeester neergelegd. Het was 
tijd voor iets anders na ruim 10 jaar. We zijn hem erg dankbaar en hopen dat we nog een 
keer fysiek met het districtsbestuur op een gepaste manier afscheid kunnen nemen.  
 
Algemeen 
Het jaar 2021 stond wederom in het teken van CORONA, waarbij meerdere activiteiten 
geen doorgang hebben gevonden. We hebben het District Kata Kampioenschap en 4 kata 
trainingen moeten annuleren begin van het jaar. 
 
Vanwege de bezuinigingen zijn we met het bestuur overeengekomen dat we geen Open-
DK en licentietraining zullen houden. We hebben geïnventariseerd of er behoefte was om 
een gezamenlijke training te organiseren met de Dan Graden Commissie (DGC).  Dat was 
een positief gesprek waarbij we besloten om na overleg met het district bestuur op 3 
oktober ook een gezamenlijke training te geven. De opkomst hierbij was heel groot. (34 
betalende deelnemers). 
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Nadien hebben we een enquête gehouden onder de deelnemers om te bekijken wat men 
er van vond en wat beter kan. Conclusie:  oor een enkeling was het iets te druk, maar wel 
goede les en veel geleerd. Verder alleen positieve reacties en voor de meeste voor 
herhaling vatbaar. De DGC en wij waren ook erg tevreden en zullen hieraan een vervolg 
gaan geven. 
  
Andere activiteiten: We wilden eind van het jaar een online kata wedstrijd uitschrijven voor 
de jeugd, maar wegens de nieuwe lockdown ging dat niet meer en zullen we deze begin 
2022 alsnog starten.  We hopen dat dat een leuke en positieve impuls zal geven aan de 
kinderen om zich met kata bezig te gaan houden. 
 
Geplande activiteiten 2021 
3 januari 2021 Kime No Kata Roeland, 

Jenny en 
Arian 

Hajime 
Alkmaar 

Geannuleerd 

17 januari 2021 DK  Hajime 
Alkmaar 

Geannuleerd 

14 februari 2021 Katame No 
Kata 

Tycho en 
David 

Hajime 
Alkmaar 

Geannuleerd 

21 maart 2021 Nage No Kata Joop Pauel Hajime 
Alkmaar 

Geannuleerd 

30 mei 2021 Goshin jitsu René  en Wiet Hajime 
Alkmaar 

Geannuleerd 

19 september 2021 Juno Kata Ruud en Koen Hajime 
Alkmaar 

 

3 oktober 2021 Nage no Kata 
samen met 
DGC 

Joop Pauel Hajime 
Alkmaar 

 

31 oktober 2021 Katame no 
Kata 

Helen en 
Peter 

Hajime 
Alkmaar 

 

 
 
Vergaderingen DWKCJ-NH 
Vanwege de Corona maatregelen zijn we veelal via online bijeenkomsten bij elkaar 
gekomen.  
We hebben 10 keer vergaderd mede naar aanleiding van de steeds veranderende 
maatregelen ten aanzien van de coronacrisis.  
 
Vergaderingen DWKCJ-NH met NWKCJ en andere districten 

• Op 24 maart hebben we een vervolggesprek gehad met de Dangraden Commissie 
om de samenwerking definitief te maken en een datum te prikken voor de 
gezamenlijke training.  

• Op 9 juni hebben we middels TEAMS vergaderd met het districtsbestuur.  
• Op 6 november zijn we met 3 andere districten bij elkaar gekomen om te 

vergaderen in Houten olv de NWKCJ. 

Tot slot 
We hopen komend jaar weer mooie trainingen te kunnen organiseren en dat we maar weer 
veel mooie trainingen kunnen geven.  
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District Graden Commissie Jiujitsu (DGCJJ) 

Samenstelling commissie 
Alfred Maatman Voorzitter 
Klaas Slot  Lid 
René Versteeg Lid 
Mark Beentjes Ambtelijk secretaris 
 
Algemeen 
In 2021 heeft de DGCJJ-NH een constante samenstelling gehad. Door de beperkingen, 
opgelegd door de maatregelen die genomen zijn om het Covid-19 virus in te dammen, 
heeft de commissie in dit jaar geen examens en geen dan trainingen georganiseerd. We 
heeft de commissie van de tijd gebruik gemaakt om een gezamenlijke dag te organiseren 
voor de examinatoren. Deze dag staat gepland op 6 maart 2022. 
 
Examinatoren 
Ook dit jaar wil de DGCJJ-NH alle examinatoren weer bedanken. Zonder hun inzet is het 
voor de commissie onmogelijk om examens af te nemen of de dan trainingen te 
organiseren. Deze inzet is dit jaar beperkt gebleven tot het bijhouden van de licenties, 
gelukkig kon deze gelegenheid in oktober doorgang vinden. 
 
Examens 
De commissie heeft geen examens gehouden dit kalenderjaar. 
 

District Scheidsrechters Commissie Judo (DSCJ) 

Samenstelling commissie 
Jans de Bruin  Voorzitter 
Johannes Agaart Technische zaken 
Arian Noordzij Beoordelingen en promoties 
Barry de Boer  Planningsysteem (per november 2021) 
Niek Zijlstra  Secetaris (per november 2021) 
 
Algemeen 
In het algemeen geldt dat het net als het voorgaande jaar een bijzonder jaar is geweest 
in het judo en ook zeker in de arbitrage. Na een abrupt vroegtijdig seizoenseinde in 2020 
naar een seizoen waarin veel variatie is geweest in het wel of niet door kunnen gaan van 
toernooien vanwege constant wisselende COVID-19 maatregelen. Gelukkig kon er vanaf 
begin van het seizoen wel op regelmatige basis een toernooi gehouden worden. Het lang 
niet actief kunnen zijn van de scheidsrechters, in combinatie met de invoer van nieuwe 
regels heeft het seizoen onrustig doen beginnen.  
 
De DSCJ heeft al het mogelijke gedaan om scheidsrechters te behouden en heeft ook de 
nationale werkgroep voor werving doen ondersteunen. Door de uitbreiding van de DSCJ 
zijn de taken ook beter verdeeld en heeft een ieder lid meer tijd gekregen om zijn functie 
binnen de commissie (nog) beter te kunnen invullen.  
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Het district-korps bestaat momenteel uit de volgende aantallen in scheidsrechters: 
 
Niveau 2018 2019 2020 2021 

Niveau 5: 2 2 2 2 
Niveau 4: 5 6  6 6 
Niveau 3A: 20 22 22 22 
Niveau 3B: 27 20 20 18 
Niveau 2: 13 15 19 19 
Totaal 67 65 69 67 

 
Georganiseerde activiteiten 
De DSCJ heeft in het afgelopen jaar de volgende opleidingen verzorgt:  
 
Arbitrage update (Mei) 
Verzorgd door DSCJ 
 
Landelijke Seminar judo arbitrage 
Verzorgd door NSCJ  
 
Aantal georganiseerde clubarbitrage cursussen (Niveau 1)  
Eén N1 (opfris) opleiding, 9 personen (21 november 2021 – Fun& Fit)  
 
Aantal georganiseerde nieuwelingencursussen (Niveau 2) 
Geen 
 
Overige 
1 x Geslaagd N2 
0 x Geslaagd N3B 
0 x Geslaagd N3A 
0 x Geslaagd N4 
0 x Geslaagde N5 
0 x Scouting nationaal  
0 x Opleiding nationaal 
0 x Gevolgde weerbaarheidtraining 
0 x Geslaagd Scheidsrechtercoach 
 
Gestelde doelen 2021 
De DSCJ heeft de opstart nauwgezet gevolgd om het kwaliteit van niveau te kunnen 
waarborgen bij het terug opstarten van het arbitrage seizoen. Daarnaast heeft de DSCJ 
de scheidsrechter wervingscampagne ondersteund daar waar mogelijk.. 
 
Doelen voor 2022 
De doelstelling van seizoen 2022 zal niet anders zijn dan die van 2021. Door telkens 
geconfronteerd te worden met lockdowns zijn er in het seizoen van 2021 vele heropstart 
momenten geweest waarbij de verwachting is dat dit in 2022 niet anders zal zijn. De 
grootste uitdaging voor de DSCJ ligt in het op niveau houden van het arbitrage product, 
het behouden van scheidsrechters en het ondersteunen van de landelijke 
wervingscampagne om het scheidsrechterbestand te kunnen uitbreiden, waarbij uiteraard 
gezondheid en veiligheid altijd voorop blijft staan. 
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Met de huidige bezetting van de DSCJ is er het volste vertrouwen dat deze doelstellingen 
gehaald kunnen worden. 

District Wedstrijd Organisatorische Commissie (DWOC) 

Samenstelling commissie 
Hanna Wesseling Voorzitter/wedstrijdsecretaris (aftredend) 
Marina Pieters Voorzitter/secretaris (aftredend) 
Jan Bakker   Lid 
Rieka Bakker   Lid 
Toon Minneboo  Lid 
Fred Pieters   Lid (aftredend) 
Wilma Raijmakers   Lid 
Martin Keizers  Lid (gestopt per 05-09-2021) 
  
 
 
Toernooien 
Toernooien gedraaid in 2021: 
05-09-2021 DK -18 jaar 
10-10-2021    DK -15 jaar 
31-10-2021 Afdelingskampioenschappen B-pupillen 
07-11-2021 DK B-pupillen 
07-11-2021 DK teams B-pupillen 
 
Alle andere DK’s en afdelingskampioenschappen hebben ten gevolge van de 
coronamaatregelen geen doorgang kunnen vinden. 
 

Naam toernooi 2018 2019 2020 2021 
Open NH Judo Kampioenschap -15 jaar   160/ X X 

DK D/H -15 jaar 214 175/167 X 214/190 
DK D/H -18 jaar 131 120/111 104/91 131/123 
DK A-pupillen 91 96 88 X 
DK B-pupillen 100 109 X 98 

DK A-pupillen teams 
Febr: 7 
Nov: 6 

10 X 9 

DK B-pupillen teams 7 5 8 X 
DK teams meisjes -12 5 4 X X 
DK teams jongens -12 4 3 X X 
DK teams meisjes -15 4 3 X X 
DK teams jongens -15 5 3 X X 

 
In de bovenstaande tabellen geldt dat het eerste getal het aantal inschrijvingen aangeeft 
en het tweede getal het aantal judoka´s dat deelgenomen heeft aan het toernooi.  
De X staat voor de afgelaste toernooien. 
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De wel gedraaide districtskampioenschappen in zijn gehouden in Beverwijk. In elke 
afdeling is bij de afdelingskampioenschappen A-pupillen een delegatie van het DWOC 
aanwezig geweest voor de weging en de paspoortcontrole. 
 
Andere zaken uit 2021 
Bijgewoonde overleggen in 2021: 
10-05-2021 ALV 
14-07-2021 Overleg NWOC/DWOC’s 
30-08-2021 Overleg DB/DWOC 
28-09-2021  Overleg met mogelijk nieuwe vrijwilligers voor het DWOC 
 
Tijdens het jaarlijkse overleg met het DB in september 2020 hebben Hanna Wesseling en 
Marina Pieters aangegeven te gaan stoppen met het DWOC. Hierop hebben ook Fred 
Pieters en Wilma Raijmakers gemeld te gaan stoppen. Dit betekent dat het DWOC flink 
wat mankracht gaat inleveren en dat het bestuur op zoek is naar nieuwe enthousiaste 
commissieleden. Helaas kwamen er geen spontane aanmeldingen voor versterking van 
het DWOC. Het bestuur heeft zich daardoor genoodzaakt gezien om tijdens het DK -18 
jaar op 5 sept 2021 aan te geven dat het DK -15 jaar geen doorgang zou kunnen vinden 
wegens gebrek aan vrijwilligers voor het DWOC. Daarna is het balletje gaan rollen en zijn 
er een aantal nieuwe leden voor het DWOC opgestaan. Arnold Lindeijer, Chiel van Oppen 
en Ronald Dalmeijer hebben aangegeven zich de komende jaren te willen inzetten voor 
het DWOC. Zij zullen ingewerkt worden door het huidige DWOC. Hanna Wesseling, Fred 
en Marina Pieters zullen het stokje daarna aan hen overgeven. 
Op 5 sept is Wilma Raijmakers afgetreden als lid van het DWOC. 
 
District Toernooien Commissie (DTC) 
 
Samenstelling commissie 
Arian Noordzij Voorzitter 
Thijs van Bussel Secretaris  
Hans Südmeier  Lid 
 
De commissie is niet bij elkaar geweest en heeft alleen schriftelijk en op afstand met 
elkaar gecommuniceerd.  Thijs van Bussel heeft aangegeven aan het eind van seizoen 
2021-2022 te stoppen binnen de commissie. 
 
Afdelingsleiders Zuid-Oost, Zuid-West & Noord 
 
Vanwege de maatregelen zijn veel ontwikkelingstoernooien en afdelingskampioenschappen 
toernooien in 2021 niet of in beperkte vorm doorgegaan. 
  

9. Verkiezing leden van de Bondsraad 
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Aftredend 

Dhr. J. Pauel Plv. bondsraadslid Stelt zich niet herkiesbaar 

Dhr. H.J. Mol Plv. bondsraadslid Stelt zich herkiesbaar 

Dhr. E. Jongh Visscher Pfh. breedtesport Aftredend en niet herkiesbaar 

A.A.A. Maatman Plv. bondsraadslid Stelt verkiesbaar voor andere 

functie 

 
Stellen zich verkiesbaar 
Dhr. M. de Vries Plv. bondsraadslid Stelt zich verkiesbaar 

Dhr. A.A.A. Maatman Pfh. breedtesport Stelt zich verkiesbaar 

Dhr. L.H. Bras Plv. bondsraadslid Stelt zich verkiesbaar 

 
 
 
  
 
 
Aftredend (einde termijn): 
Dhr. L.A.F. Prevos voor de functie van portefeuillehouder technische zaken, evenementen 
en breedtesport judo. 
 
Voor bovenstaande vacante plek heeft zich kandidaat gesteld: 
Dhr. P. de Groot (verkiesbaar voor 1e termijn van 2022-2025) 
 
  
 
 
Tijdens de pauze kunnen schriftelijk vragen ingediend worden bij de secretaris van het 
districtsbestuur. Alleen deze vragen zullen in de rondvraag behandeld worden. 
 
 
 
 
 
Vragen die schriftelijk bij de secretaris zijn ingediend zullen in behandeling worden 
genomen. 
 
 
 
 
Voorstel voor de nieuwe datum van de DALV 2022: maandag 13 maart 2023. 

10. Verkiezing leden van het districtsbestuur 

11. Pauze 

12. Rondvraag 

13. Vaststellen nieuwe datum DALV 

9. Verkiezing (plaatsvervangende) leden van de bondsraad 


